
Zápis z jednání zastupitelstva Obce Kořenov konaného dne 26.února 2025 

v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kořenově od 16,00 hod 

 

Přítomno 9 zastupitelů: Luboš Marek, Jiří Doležal, Vlastimil Plecháč, Petr Kučera, Michal 

Friedrich, Klára Mikšíčková, Mgr. Lenka Lipská, Vojtěch Vacek, Ladislav Rösler 

Hosté: dle presenční listiny 

Zapisovatelka: Petra Slavíková 

Ověřovatelé zápisu: Petr Kučera, Klára Mikšíčková 

 

Program jednání: 1. pozemkové záležitosti 

   2. kontrola zápisu a usnesení 

   3. různé 

   4. připomínky zastupitelů 

Hlasování: 9 x ano 

 

1. Pozemkové záležitosti 

 

1.1. Dům pod Štěpánku s.r.o., Praha žádá o souhlas obce s využitím pozemku ppč. 212/3 

k.ú. Příchovice u Kořenova pro umístění chodníku při stavbě čp. 50 navrhující stavební 

úpravy, nástavbu a přístavbu pro 11 bytových jednotek.  

Po předložení záměru zastupitelé nesouhlasí s využitím obecního pozemku a se stavbou 

vzhledem k chybějícím parkovacím místům vzhledem k blízkosti veřejného prostranství – 

otočka autobusu, komunikace, zastávka. 

K hlasování je předložen návrh využití pozemku ppč. 212/3 k.ú. Příchovice u Kořenova pro 

umístění přístupového chodníku k čp. 50 Příchovice. 

Hlasování: 9 x ne 

Vlastimil Plecháč tlumočí stanovisko zastupitelů, ve kterém trvají na tom, aby investor zřídil 

parkovací místa pro čp. 50 a nesouhlas využití odstavné plochy obce na ppč. 178/2 k.ú. 

Příchovice u Kořenova pro vyhrazení parkovacích míst. Zároveň nesouhlasí se vznikem 11 

bytových jednotek v místě. 

 

1.2. Manželé CH., Praha žádají o zřízení věcného břemene na ppč. 2884/5 k.ú. Polubný pro 

GasNet, s.r.o., v rámci přeložky plynovodu v souvislosti se záměrem Areál Kořenov – 

přestavba Hotelu Meredis „Přeložka STL plynovodu na parc.č. 1021, 2284/5 a 1060/4 k.ú. 

Polubný, Kořenov, číslo stavby 8800115278“. 

K hlasování je předložen návrh zřízení věcného břemene na ppč. 2884/5 k.ú. Polubný pro 

GasNet, s.r.o. pro umístění plynárenského zařízení „Přeložka STL plynovodu na parc.č. 1021, 

2284/5 a 1060/4 k.ú. Polubný, Kořenov, číslo stavby 8800115278“, právo zřídit a provozovat 

na služebném pozemku plynárenské zařízení a právo vstupovat a vjíždět na služebný pozemek 

v souvislosti se zřizováním, stavebními úpravami, provozováním a odstraněním 

plynárenského zařízení za cenu 2000 Kč bez DPH. 

Hlasování: 9 x ano 

 

1.3. ČEZ Distribuce a.s., Děčín žádá o zřízení věcného břemene na ppč. 381 a ppč. 383/2 

k.ú. Rejdice pro umístění zařízení distribuční soustavy – kabelové vedení kNN, kVN, HDPE 

v rámci stavby JN_Kořenov, Rejdice kVN,TS,NN. Petra Slavíková sděluje, že podmínky 

uložení do komunikace byly již stanoveny. 

K hlasování je předložen návrh zřízení věcného břemene na ppč. 381 a ppč. 383/2 k.ú. 

Rejdice pro umístění zařízení distribuční soustavy – kabelové vedení kNN, kVN, HDPE v 

rámci stavby JN_Kořenov, Rejdice kVN,TS,NN, právo umístit, provozovat, opravovat a 



udržovat zařízení distribuční soustavy, provádět jeho obnovu, výměnu a modernizaci pro ČEZ 

Distribuce a.s. za cenu 84544,- Kč bez DPH. 

Hlasování: 9 x ano 

 

1.4. ČEZ Distribuce a.s., Děčín žádá o zřízení věcného břemene na ppč. 662/2, ppč. 3532/4 

a ppč. 862 k.ú. Příchovice u Kořenova pro umístění zařízení distribuční soustavy – kabelové 

vedení NN v rámci stavby JN-Rejdice, ppč. 83, vNN, kNN. Petra Slavíková sděluje, že 

technické podmínky zejména přechod Rejdického potoka s využitím mostku byly podrobně 

projednány ve spolupráci s Vlastimilem Plecháčem.  

K hlasování je předložen návrh zřízení věcného břemene na ppč. 662/2, ppč. 3532/4 a ppč. 

862 k.ú. Příchovice u Kořenova pro umístění zařízení distribuční soustavy – kabelové vedení 

NN v rámci stavby JN-Rejdice, ppč. 83, vNN, kNN, právo umístit, provozovat, opravovat a 

udržovat zařízení distribuční soustavy, provádět jeho obnovu, výměnu a modernizaci pro ČEZ 

Distribuce a.s. za cenu 2000,- Kč bez DPH.  

Hlasování: 9 x ano 

 

1.5. Pan K., Jizerka žádá o pronájem pozemku ppč. 1071/1 k.ú. Polubný pro vytvoření 

zázemí stavby RD na sousedním pozemku a zahrady.  

Luboš Marek konstatuje, že se jedná o pronájem, který by v případě problémů byl 

vypověditelný, a navrhuje cenu pro místní občany 0,50 Kč/m2 ročně. 

K hlasování je předložen návrh uzavření nájemní smlouvy s panem K., Jizerka na pozemek 

ppč. 1071/1 k.ú. Polubný k využití pro zázemí stavby RD na sousedním pozemku a vytvoření 

zahrady za cenu 0,50 Kč/m2/rok. 

Hlasování: 9 x ano 

 

1.6. Paní S., Kořenov žádá o pronájem části ppč. 1085/5 k.ú. Polubný k využití pro 

zahradu k bytu čp. 829 Kořenov. 

Petra Slavíková sděluje, že se jedná o převod nájmu, který byl nyní ukončen. 

K hlasování je předložen návrh uzavření nájemní smlouvy s paní S., Kořenov na pozemek 

část ppč. 1085/5 k.ú. Polubný k využití pro zahradu za cenu 0,50 Kč/m2/rok. 

Hlasování: 9 x ano 

 

1.7. Paní H., Brandýs nad Labem žádá o koupi pozemků ppč. 174/1, 174/3, 187/1 a ppč. 

186/2 k.ú. Rejdice. 

Luboš Marek sděluje stanovisko zastupitelů, aby pozemky zůstaly v majetku obce. 

K hlasování je předložen záměr prodeje pozemků ppč. 174/1, 174/3, 187/1 a ppč. 186/2 k.ú. 

Rejdice. 

Hlasování: 9 x ne 

 

1.8. Pan K., Rejdice žádá o změnu územního plánu pro využití plochy na části ppč. 242/1 

k.ú. Rejdice pro vymezení jako „Výroba a skladování – zemědělská výroba VZ“, a to 

výměnou za zastavitelnou plochu na části ppč. 134/3 k.ú. Rejdice odebráním stejného rozsahu 

plochy „občanské vybavení komerčního charakteru OM“ a převedením této části na funkční 

využití „Plochy smíšené nezastavěného území – přírodní, zemědělské NS“. 

Luboš Marek sděluje stanovisko zastupitelstva odložit tuto žádost a vyvolat s žadatelem 

jednání.  

K hlasování je předložen návrh odložení jednání o žádosti na změnu územního plánu na ppč. 

242/1 a ppč. 134/3 k.ú. Rejdice. 

Hlasování: 9 x ano 

 



1.9. Zpráva o uplatňování ÚP Kořenov 

Městský úřad Tanvald zpracoval Zprávu o uplatňování Územního plánu Kořenov za období 

06/2019-11/2024, ve které je vyhodnocení uplatňování územního plánu z hlediska změn 

v území, jeho soulad s platnými předpisy a nadřazenou krajskou územně plánovací 

dokumentací a vyhodnocení, zda je relevantní potřeba vymezení nových zastavitelných ploch. 

K hlasování je předloženo schválení Zprávy o uplatňování Územního plánu Kořenov za 

období 6/2019 – 11/2024  

Hlasování: 9 x ano 

 

1.10. Paní C., Praha navrhuje směnu pozemku ppč. 992 za pozemky obce ppč. 1458/1, 

1458/3 a 75/1 vše v k.ú. Příchovice u Kořenova. 

Záměr směny byl schválen a zveřejněn na úřední desce. Jedná se o pozemek, kde se pálí 

hranice u Lesoparku na Sluneční. 

K hlasování je předložen návrh směny pozemků ve vlastnictví Obce Kořenov ppč. 1458/1, 

1458/3 a 75/1 za pozemek ve vlastnictví paní C. ppč. 992 vše v k.ú. Příchovice u Kořenova. 

Hlasování: 9 x ano 

 

2.  Kontrola zápisu a usnesení 

Bez připomínek 

 

3.  Různé 

 

3.1.  Luboš Marek sděluje, že v domě čp. 830 v Pětidomcích byl uvolněn byt č.  3 a 

k posouzení byly předloženy žádosti, které obec eviduje. Po posouzení navrhují zastupitelé 

poskytnout byt žadatelům panu S. a paní T. , Kořenov. Tímto přidělením dojde k uvolnění 

bytu č. 1 v čp. 830, který žadatelé užívají. Byt č. 1 navrhují zastupitelé poskytnout žadatelce 

paní K., Příchovice.  

K hlasování je předloženo uzavření nájemní smlouvy na byt č. 3 v čp. 830 v Kořenově 

s panem S. a paní T., Kořenov na dobu určitou 1 rok. 

Hlasování: 9 x ano 

K hlasování je předloženo uzavření nájemní smlouvy na byt č. 1 v čp. 830 v Kořenově s paní 

K., Příchovice na dobu určitou 1 rok. 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2. Příspěvky organizacím pro rok 2025 

 

3.2.1. Žádost Hospicu sv. Zdislavy, Liberec o finanční příspěvek na roční provoz.  

K hlasování je předložen návrh poskytnutí finančního daru na provoz Hospicu sv. Zdislavy, 

Liberec ve výši 10 tis. Kč pro rok 2025 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.2. Žádost ZŠ Horní Tanvald, Údolí Kamenice o poskytnutí příspěvku na činnost školy. 

Školu navštěvují žáci z Kořenova,. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 3 tis. Kč na činnost školy Základní 

škola, Tanvald, Údolí Kamenice 238, příspěvková organizace pro rok 2025 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.3. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost Občanského sdružení zdravotně postižených 

Tanvald. 



K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 40 tis. Kč na činnost Občanského 

sdružení zdravotně postižených Tanvald pro rok 2025 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.4. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost Jizerské o.p.s. Bedřichov 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 25 tis. Kč na činnost Jizerské o.p.s. 

Bedřichov pro rok 2025 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.5. Žádost TJ Sokol Horní Polubný, z.s. o poskytnutí příspěvku na sportovní akce pro rok 

2025 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 20 tis. Kč TJ Sokol Horní Polubný, 

z.s. pro rok 2025 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.6. Žádost Mysliveckého sdružení Desná – Kořenov o příspěvek na činnost 

K hlasování je předložen návrh finančního daru Mysliveckému sdružení Desná – Kořenov ve 

výši 10 tis. Kč pro rok 2025 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.7. Žádost Klubu psích sportů Desná o příspěvek na činnost  

Luboš Marek sděluje, že klub poskytuje kotce pro odchycené psy z Kořenova, obci to ušetří 

nemalé peníze, vlastník psa se tak najde dříve, než se odveze pes do útulku. K hlasování je 

předložen návrh finančního daru Klubu psích sportů Desná ve výši 10 tis. Kč pro rok 2025 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.8. Žádost spolku Polubenský Jan o poskytnutí příspěvku na činnost 

Luboš Marek sděluje, že spolek se stará o kostel v Polubném. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 10 tis. Kč spolku Polubenský Jan, z.s. 

na činnost pro rok 2025 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.9. Žádost Českého svazu včelařů, z.s. ZO Tanvald  o poskytnutí příspěvku na činnost 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 5 tis. Kč Českému svazu včelařů, z.s., 

ZO Tanvald pro rok 2025. 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.10. Žádost Českého svazu včelařů, z.s. ZO Smržovka  o poskytnutí příspěvku na činnost 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 5 tis. Kč Českému svazu včelařů, z.s., 

ZO Smržovka pro rok 2025. 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.11. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost SOSHIKI – klubu bojových umění a sportů 

Tanvald, z.s. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 10 tis. Kč SOSHIKI – klubu bojových 

umění a sportů Tanvald, z.s. pro rok 2025 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.12. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost Klub biatlonu Harrachov, p.s. 



K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 5 tis. Kč Klubu biatlonu Harrachov, 

p.s. pro rok 2025 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.13. Žádost TJ Slavoj Kořenov o nákup nových fotbalových bran. Jiří Doležal sděluje, že 

brány jsou už letité a údržbu na nich fotbalisté provádějí, ale potřebovaly by vyměnit. Luboš 

Marek sděluje, že odhad nákladů činí 85 tis. Kč. Vlastimil Plecháč se dotazuje na počet hráčů 

z Kořenově. Jiří Doležal sděluje, že bylo i období, kdy byl v mužstvu jediný, ale nyní je 6 

hráčů z Kořenova.  

K hlasování je předložen nákup 2 ks fotbalových bran k pevnému ukotvení na fotbalové hřiště 

Martinské údolí. 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.2.14. Žádost SDH Příchovice o nákup přívěsného vozíku s plachtou. Luboš Marek 

informuje, že přívěsný vozík využijí na soutěže a na dětské tábory a zejména plachta umožní 

naložit i batohy a potřeby pro děti, cena je odhadována na 50 tis. Kč. 

K hlasování je předložen nákup přívěsného vozíku s plachtou pro využití SDH Příchovice. 

Hlasování: 9 x ano 

 

Pan K. vystupuje s návrhem poskytnout více financí Hospicu sv. Zdislavy. Luboš Marek 

sděluje, že obec dává hospicu další finanční příspěvky prostřednictvím Mikroregionu 

Tanvaldsko, jehož je obec členem.  

 

4.  Připomínky zastupitelů 

 

4.1.  Vojtěch Vacek se dotazuje na městskou policii. Luboš Marek sděluje, že ke konci 

ledna skončila výpovědní lhůta, zastupitelstvo Desné rozhodlo o zachování městské policie 

pouze pro potřeby města Desná. Občané mohou volat státní policii. Vojtěch Vacek navrhuje 

umístění kamer na odpadová místa, u nádraží je odkládáno hodně odpadu. Luboš Marek 

sděluje, že toto odpadové místo bude v letošním roce upraveno do podoby nových míst, 

projednávané QR kódy ještě nejsou zatím hotové.  

 

4.2. Michal Friedrich navrhuje umístit po obci workout prvky např. u hřiště Příchovice. Jiří 

Doležal se domnívá, že by stejně jako dětská hřiště měly být prvky umístěny na třech místech 

v obci. Vlastimil Plecháč sděluje, že na klouzačce na návsi je stále utržené madlo a je potřeba, 

aby se o tato místa někdo staral. Navrhuje umístit workout prvky na parkoviště u Hvězdy, 

jelikož nahoru si chodí lidé zaběhat, mělo by to tam smysl. Michal Friedrich sděluje, že by se 

o prvky postaral. Luboš Marek navrhuje do příštího jednání vytipovat místa pro umístění 

prvků 

 

4.3. Petr Kučera připomíná, že na most u Huti vjel kamion a bylo by vhodné dopravním 

značením omezit průjezd. Vojtěch Vacek sděluje, že u Huti je zákazová značka a měla by být 

u pana J., u ČOV lidé zaparkují auta a jdou na Planýrku. Jiří Doležal navrhuje zadat oblast 

dopravnímu inženýrovi s požadavkem zabránění průjezdu po mostu a zákaz vjezdu k ČOV. 

  

4.4. Vlastimil Plecháč navrhuje natřít lampy veřejného osvětlení. Jiří Doležal navrhuje 

zakoupení nových sloupů, které budou pozinkové. Navrhuje se výměna pro letošní rok 

v úseku u Cutisinu a k paní K. v Polubném.  

 



4.5. Vlastimil Plecháč navrhuje, aby byla vyvěšena vlajka pro Tibet jako každý rok. Luboš 

Marek sděluje, že se s vyvěšením počítá.  

 

4.6. Vlastimil Plecháč sděluje návrh na pořízení nových vývěsních ploch, a to za 6 tis. Kč 

za rám. Navrhuje navýšení o pozink odhadem 1000 Kč. Luboš Marek sděluje, že jde o 

vývěsní cedule pro výměnu dožilých po celé obci.  

 

4.7.  Jiří Doležal děkuje za pracovní setkání ve věci fotovoltaiky. Sděluje, že umístění u 

vodojemu nebude možné, jelikož v územním plánu je podmínka umístění na střechy či fasády. 

V té souvislosti pro umístění na střechu obecního úřadu bude tato střecha muset být opravena 

výměnou krytiny. Zároveň navrhuje zateplit stěnu budovy, v bytě se nalézá mokrá stěna, která 

promrzá. Zastupitelé byli na pracovním setkání seznámeni se stavem záměru „FVE – obecní 

budovy“ a souhlasí s pokračováním přípravných a projektových prací.  

Hlasování: 9 x ano 

 

4.8.  Luboš Marek informuje, že obec jedná o projektu na přestavbu kořenovského nádraží 

a stále se jedná o převodu majetku SŽDC na obec. Aby dostala Železniční společnost dotaci, 

musí mít uzavřenou nájemní smlouvu s vlastníkem a mohlo by dojít k časové tísni, kdy dojde 

k převodu a zároveň bude nutné dodat splnění podmínek pro dotace. Luboš Marek navrhuje 

pověření starosty k podpisu nájemní smlouvy pro tento případ. Jiří Doležal sděluje, že nyní 

má Železniční společnost nádraží v nájmu se SŽDC a souhlasí s navrhovaným pověřením.  

K hlasování je předloženo pověření starosty k podpisu nájemní smlouvy s Železniční 

společností Tanvald o.p.s. na oddělenou stavební parcelu č. 968 včetně budovy nádraží čp. 

801 Kořenov a části pozemku ppč. 3038/2 vše v k.ú. Polubný.  

Hlasování: 9 x ano 

 

4.9. Jiří Doležal informuje, že obec hledá dotační titul na přestavbu obchůdku Tesařov čp. 

612. Navrhuje na pracovní schůzce navrhnout i další využití objektu pro potřeby centrální 

části Kořenova např. knihovna, veřejné WC. 

 

 

 

 

………………………………    …………………………………. 

Petr Kučera, ověřovatel     Klára Mikšíčková, ověřovatelka 

 

 

   …………………………………………… 

    Luboš Marek, starosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



USNESENÍ 

z jednání zastupitelstva Obce Kořenov konaného dne 26.2.2025 

 

1.1. Zastupitelstvo obce zamítá využití pozemku ppč. 212/3 k.ú. Příchovice u Kořenova 

pro umístění přístupového chodníku k čp. 50 Příchovice. 

č.u. 1/25, 9 x ne 

 

1.2. Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení věcného břemene na ppč. 2884/5 k.ú. Polubný 

pro GasNet, s.r.o. pro umístění plynárenského zařízení „Přeložka STL plynovodu na parc.č. 

1021, 2284/5 a 1060/4 k.ú. Polubný, Kořenov, číslo stavby 8800115278“, právo zřídit a 

provozovat na služebném pozemku plynárenské zařízení a právo vstupovat a vjíždět na 

služebný pozemek v souvislosti se zřizováním, stavebními úpravami, provozováním a 

odstraněním plynárenského zařízení za cenu 2000 Kč bez DPH. 

č.u. 2/25, 9 x ano 

 

1.3. Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení věcného břemene na ppč. 381 a ppč. 383/2 k.ú. 

Rejdice pro umístění zařízení distribuční soustavy – kabelové vedení kNN, kVN, HDPE v 

rámci stavby JN_Kořenov, Rejdice kVN,TS,NN, právo umístit, provozovat, opravovat a 

udržovat zařízení distribuční soustavy, provádět jeho obnovu, výměnu a modernizaci pro ČEZ 

Distribuce a.s. za cenu 84544,- Kč bez DPH. 

č.u. 3/25, 9 x ano 

 

1.4. Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení věcného břemene na ppč. 662/2, ppč. 3532/4 a 

ppč. 862 k.ú. Příchovice u Kořenova pro umístění zařízení distribuční soustavy – kabelové 

vedení NN v rámci stavby JN-Rejdice, ppč. 83, vNN, kNN, právo umístit, provozovat, 

opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy, provádět jeho obnovu, výměnu a 

modernizaci pro ČEZ Distribuce a.s. za cenu 2000,- Kč bez DPH.  

č.u. 4/25, 9 x ano 

 

1.5. Zastupitelstvo obce doporučuje uzavření nájemní smlouvy s panem K., Jizerka na 

pozemek ppč. 1071/1 k.ú. Polubný k využití pro zázemí stavby RD na sousedním pozemku a 

vytvoření zahrady za cenu 0,50 Kč/m2/rok. 

č.u. 5/25, 9 x ano 

 

1.6. Zastupitelstvo obce doporučuje uzavření nájemní smlouvy s paní S., Kořenov na 

pozemek část ppč. 1085/5 k.ú. Polubný k využití pro zahradu za cenu 0,50 Kč/m2/rok. 

č.u. 6/25, 9 x ano 

 

1.7. Zastupitelstvo obce zamítá záměr prodeje pozemků ppč. 174/1, 174/3, 187/1 a ppč. 

186/2 k.ú. Rejdice. 

č.u. 7/25, 9 x ne 

 

1.8. Zastupitelstvo obce odkládá jednání o žádosti na změnu územního plánu na ppč. 242/1 

a ppč. 134/3 k.ú. Rejdice. 

č.u. 8/25, 9 x ano 

 

1.9. Zastupitelstvo obce schvaluje Zprávu o uplatňování Územního plánu Kořenov za 

období 6/2019 – 11/2024  

č.u. 9/25, 9 x ano 

 



1.10. Zastupitelstvo obce schvaluje směnu pozemků ve vlastnictví Obce Kořenov ppč. 

1458/1, 1458/3 a 75/1 za pozemek ve vlastnictví paní C. ppč. 992 vše v k.ú. Příchovice u 

Kořenova. 

č.u. 11/25, 9 x ano 

 

3.1.  Zastupitelstvo obce doporučuje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 3 v čp. 830 v 

Kořenově s panem S. a paní T., Kořenov na dobu určitou 1 rok. 

č.u. 10/25, 9 x ano 

Zastupitelstvo obce doporučuje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 1 v čp. 830 v Kořenově 

s paní K., Příchovice na dobu určitou 1 rok. 

č.u. 12/25, 9 x ano 

 

3.2.1. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru na provoz Hospicu sv. 

Zdislavy, Liberec ve výši 10 tis. Kč pro rok 2025 

č.u. 13/25, 9 x ano 

 

3.2.2. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 3 tis. Kč na činnost 

školy Základní škola, Tanvald, Údolí Kamenice 238, příspěvková organizace pro rok 2025 

č.u. 14/25, 9 x ano 

 

3.2.3. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 40 tis. Kč na činnost 

Občanského sdružení zdravotně postižených Tanvald pro rok 2025 

č.u. 15/25, 9 x ano 

 

3.2.4. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 25 tis. Kč na činnost 

Jizerské o.p.s. Bedřichov pro rok 2025 

č.u. 16/25, 9 x ano 

 

3.2.5. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 20 tis. Kč TJ Sokol 

Horní Polubný, z.s. pro rok 2025 

č.u. 17/25,  9 x ano 

 

3.2.6. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru Mysliveckému sdružení 

Desná – Kořenov ve výši 10 tis. Kč pro rok 2025 

č.u. 18/25, 9 x ano 

 

3.2.7. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru Klubu psích sportů Desná ve 

výši 10 tis. Kč pro rok 2025 

č.u. 19/25, 9 x ano 

 

3.2.8. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 10 tis. Kč spolku 

Polubenský Jan, z.s. na činnost pro rok 2025 

č.u. 20/25, 9 x ano 

 

3.2.9. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 5 tis. Kč Českému 

svazu včelařů, z.s., ZO Tanvald pro rok 2025. 

č.u. 21/25, 9 x ano 

 

3.2.10. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 5 tis. Kč Českému 

svazu včelařů, z.s., ZO Smržovka pro rok 2025. 



č.u. 22/25, 9 x ano 

 

3.2.11. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 10 tis. Kč SOSHIKI 

– klubu bojových umění a sportů Tanvald, z.s. pro rok 2025 

č.u. 23/25,  9 x ano 

 

3.2.12. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 5 tis. Kč Klubu 

biatlonu Harrachov, p.s. pro rok 2025 

č.u. 24/25, 9 x ano 

 

3.2.13. Zastupitelstvo obce schvaluje nákup 2 ks fotbalových bran k pevnému ukotvení na 

fotbalové hřiště Martinské údolí. 

č.u. 25/25, 9 x ano 

 

3.2.14. Zastupitelstvo obce schvaluje nákup přívěsného vozíku s plachtou pro využití SDH 

Příchovice. 

č.u. 26/25, 9 x ano 

 

4.7.  Zastupitelé berou na vědomí stav záměru „FVE – obecní budovy“ a souhlasí s 

pokračováním přípravných a projektových prací.  

č.u. 27/25, 9 x ano 

 

4.8.  Zastupitelstvo obce pověřuje starostu k podpisu nájemní smlouvy s Železniční 

společností Tanvald o.p.s. na oddělenou stavební parcelu č. 968 včetně budovy nádraží čp. 

801 Kořenov a části pozemku ppč. 3038/2 vše v k.ú. Polubný po nabytí nemovitostí do 

vlastnictví Obce Kořenov.  

č.u. 28/25, 9 x ano 

 

 

 

 

…………………………………   ……………………………….. 

Luboš Marek, starosta    Jiří Doležal, místostarosta 


